

MØTEREFERAT



BRAGDØYA KYSTLAG	Møte nr.	2025-07
STYREMØTE SEA1 OFFSHORE	Møtedato:	13.10.25 kl 1800
	Møtested:	Sea1 møterom Utkikken
	Referent:	Jonny Oluf Hansen

Navn	Verv	Til stede	Referat
Jonny Oluf Hansen (JOH)	Styreleder	X	X
Olav Rykkelid (OR)	Nestleder	X	X
Rune Ludvigsen (RL)	Styremedlem	X	X
Kari Helene Wivestad (KHW)	Styremedlem	X	X
Ole Stian Øslebye (OSØ)	Styremedlem	X	X
Tom Andresen (TA)	Styremedlem	X	X
Tore Solberg (TS)	Styremedlem	X	X
Tone Svanevik Grov (TSG)	Admin Marked		
Frode Granli	Admin Drift		
Nils Erik	Admin Regnskap Økonomi		
Marie Aaslie Reiråskag (MAR)	1.Varamedlem	AVBUD	X
Mona Isaksen Åsen (MIÅ)	2.Varamedlem	AVBUD	X
Martin Hauge (MH)	3.Varamedlem	AVBUD	X
Kontoret ADM	Saltebua (Administrasjon/ arkiv)		X

Nr.	Sak	Ansvar
Åpning	Ref 86 vedtekter: Styret er beslutningsdyktig når leder eller nestleder og minst fire styremedlemmer er til stede. Styret beslutningsdyktig	
2025-36	REFERATER (fast post) Til godkjenning: - Referat fra siste ordinære styremøte nr. 06-25 Forslag vedtak: Referat fra forrige styremøte godkjent	
2025-37	Informasjon fra Jonny med ØKONOMI og Personell Orientering v/styreleder leder på møtet. 1. Ansatte, info 2. Regnskap foreløpig for 2025, Jan-til og med sept. 3. generell info Forslag vedtak: Informasjon tas til etterretning	

MØTEREFERAT



2025-38	STATUSRAPPORT PROSJEKTER/OPPGAVER (tidsbegrenset) Kort orientering av status på prosjekter og ansvarsområder ... a) Kai 6 gruppa ingen møter. Deltatt på møter for Lagmannsholmen - b). oppdatering fra prosjekt organisering - c). Prioriteringsplan STATUSRAPPORT ANSVARSOMRÅDER og Oppgaver (ikke tidsbegrenset) a. kurs går greit mye kurs, men oppfordrer medlemmene til å komme med forslag på kurs de ønsker. b. Søknader, oppfølging info C. Info fra forvaltningsenheter oppdatering fra Ansvarshavende i styret. d. Terminliste oppdateres obs Julemarked 16 nov. Styreseminar 25 oktober foreslår vi tar det på kontoret i byen Sea1 Offshore 0900 til 1600 lunch Forslag vedtak: Statusrapportene med kommentarer tatt til etterretning.	
2025-39	Sak om MS Bragdøya Se vedlegg fra Geir Buås vedtak: styret anmoder om at det lages et budsjett og målet er at det kan finansieres utover kystlagets regnskap. Vi søker da om støtte til dette. Ber om anbud fra minst 3 leverandører.	
2025-40	Sak oversendt styret om MB Streif Se vedlagt fra Geir Buås Legger ved denne saken da den er sendt til styret. Men informasjon er at denne båten tar Bredalsholmen tilbake så snart de har kaiplass ledig på Bredalsholmen. Vedtak Båten er levert og hentet av Bredalsholmen verft.	
2025-41	Salg av Pram det er kommet forslag om at vi selger prammen som er lagd av våre båtbyggere. viktig at alle er informert om at det i tilsagnsbrevet for støtte til denne byggingen lå forutsetning at den skal ikke selges de første 5 årene vedtak: Tidligere vedtak omgjøres til. Prammen selges ikke før de fem år er gått, tidligst 2030 viktig at vi følger opp vedtak, vannlinja bør males riktig	

MØTEREFERAT



2025-42	Stikkord til Styreseminar Det vi tidligere har blitt enige om skal være hovedfokus på dette møtet er. Viktig å ha i tanker våre overordnede mål og avtaler. Bragdøya Kystlag skal fremme arbeidet med bevaring og bruk av norsk kystkultur. Det skal legges særlig vekt på: • Bevaring og allmenn bruk av tradisjonelle fartøyer, bygninger, anlegg og kystmiljø for øvrig, som er særegne for distriktet • Vedlikehold og utvikling av tradisjoner i næring og håndverk, sjømannskap og livsform som har lokal tilknytning • Å øke den faglige standard i vedlikehold og sikkerhet ved bruk av fartøyer og anlegg Samarbeid med andre lag og foreninger og med lokal og regional forvaltning Stikkord og forslag Prissetting herunder 1. Skal vi tjene mest mulig på alle arrangementer? 2. Kan noen arrangementer være med vesentlig reduksjon, er det kunder vi skal prioritere for det. 3. Hvordan priser vi varer i Kafe, eventuelt på arrangementer? 4. hvordan setter vi opp en prisliste for kystlaget? Hvor kommersielle skal vi være? 1. Kan noen grupper subsidieres og hvilke? 2. skal vi slippe andre aktører til som arrangører kafe drift, og andre arrangementer på Bragdøya 3. skal vi tenke kommersielt i alle sammenhenger? 4. skal vi ha fast ansatte mannskaper på flere båter? Plan for allmøte.	
2025-43	Eventuelt saker mottatt 1. Diskusjon om hva vi gjør i fortsettelsen vedr. Pil. Som du skjønner, innstiller storbåtgruppa på å avhende båten til andre. Kan vi ta en prinsipiell diskusjon om dette? Drøfting: Utfordring med å ha resurser ti å ta være på båten, har bevilgning. Frivillighet er en utfordring. Må høre med eier. Hva vil eier. Båten ikke sjødyktig i dag. Ny motor og finansiert. Nye råteskader. Rapport mottatt fra Gratangen fartøyvernsenter den sendes til styret. Midler for båtbyggere gjennom denne. Rune snakker med Frode, og de tar kontakt med Kjartan	

MØTEREFERAT



	Nordby tar denne opp som en sak sammen med Dagmar på allmøte 4 November 2. Fakturabehandling av Songvaar. FLS har omtvistet siste faktura fra laget. Denne saken står ennå uløst - dette dreier seg om betydelige beløp Vurdering: Fakturaen som er sent, har Songvaar bedt om tilbakemelding på. BKL bør svare på spørsmål sent. Jobbe med en løsning. Jonny Følger opp dette.	

Møtet hevet kl. 2110 ref. Jonny